
PROTOKÓŁ NR VIII/2024 - projekt 

VIII Sesja w dniu 30 października 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 30 października 2024 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:20 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2. Marcin Grobelny 

3. Joanna Jękot-Łaźniak 

4. Jeannette Krauze 

5. Marta Lipka 

6. Grzegorz Michalski 

7. Miłosz Nadol 

8. Waldemar Okupniczak 

9. Lidia Olejniczak 

10. Piotr Płociniczak 

11. Joanna Płonka 

12. Katarzyna Stachowiak 

13. Mateusz Wróblewski 

14. Dariusz Zawidzki 

15. Bartosz Zięba 

 

 

Ad 1/ Otwarcie obrad VIII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Radny Bartosz Zięba, Przewodniczący Rady Gminy Lipno, otworzył obrady VIII Sesji Rady 

Gminy Lipno oraz powitał wszystkich zebranych. 

 

 

ad 2/ Ustalenie kworum. 

Przewodniczący Rady, poinformowawszy o przystąpieniu do ustalenia kworum, stwierdził, że 

zgodnie z listą obecności, Rada pracuje w 100% składzie osobowym; podejmowane przez 

Radę decyzje będą prawomocne. 

/ w załączeniu listy obecności uczestników Sesji/ 

 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że zawiadomienie o dzisiejszej Sesji wraz                      

z materiałami zostało przekazane Radnym drogą elektroniczną w statutowym terminie, 

zapytał Radnych o zastrzeżenia i pytania w sprawie przekazania materiałów na VIII Sesję.  

Żadnych zgłoszeń nie było. 

 

Obrady VIII Sesji przebiegały według następującego porządku. 

1. Otwarcie obrad VIII Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum. 

3. Przyjęcie Protokołu VII Sesji Rady Gminy Lipno. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych              

w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podjętych w Urzędzie 

Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2024, druk nr 46. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na 

lata 2024-2039, druk nr 47. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

druk nr 48. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zabytkami Gminy Lipno na 

lata 2024-2027, druk nr 49. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lipno na 2024 

rok, druk nr 50. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Lipno z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025, druk nr 51. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie Sesji. 

 

 

ad 3/ Przyjęcie Protokołu VII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że projekt protokółu ostatniej Sesji Rady Gminy Lipno, 

został sporządzony i przekazany Radnym oraz zamieszczony na stronie internetowej Urzędu 

Gminy Lipno, zapytał o uwagi i pytania do treści w nim zawartych. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu VII Sesji Rady Gminy 

Lipno. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Protokół VII Sesji Rady Gminy Lipno został przyjęty 

większością głosów.  

 

 

ad 4/ Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował o swoich najważniejszych działaniach w okresie 

międzysesyjnym, odczytując informację, stanowiącą załącznik do niniejszego protokółu. 

 

 

ad 5/ Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podjętych                  

w Urzędzie Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy Lipno. 

Łukasz Litka, Wójt Gminy Lipno, przedstawił informację o najważniejszych działaniach 

podjętych w Urzędzie Gminy w okresie międzysesyjnym. 

/ w załączeniu Informacja Wójta Gminy o najważniejszych działaniach podjętych w Urzędzie 

Gminy w okresie międzysesyjnym/. 
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ad 6/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2024,               

druk nr 46. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2024, druk nr 46, poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2024, druk nr 46. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2024, druk nr 46. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2024 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 46 oraz Uchwała nr VIII/48/2024/ 

 

 

ad 7/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2024-2039, druk nr 47. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2024-2039, druk nr 47, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 

2024-2039, druk nr 39. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2024-2039, druk nr 47. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2024-2039 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 47 oraz Uchwała nr VIII/49/2024/ 
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Ad 8/ Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości, druk nr 48. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości, poinformował, że do przedłożonego projektu uchwały       

w druku nr 48 wpłynęła autopoprawka Wójta Gminy Lipno dotycząca nowego brzmienia 

projektu uchwały, przedłożona w formie druku nr 48 a. Pan Przewodniczący odczytał  

wniosek Pana Wójta. Proponowane autopoprawką Wójta Gminy Lipno stawki podatku od 

nieruchomości podwyższone zostały o 5% w stosunku do stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących w roku 2024. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie autopoprawki 

Wójta Gminy Lipno, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poprosił o wyrażenie opinii do projektu proponowanej uchwały przez 

Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.       

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała propozycję, aby stawki podatku od nieruchomości podwyższone 

zostały o 5% w stosunku do stawek podatku od nieruchomości obowiązujących w roku 2024. 

Komisja nie opiniowała projektu uchwały przedłożonego w druku nr 48, którym 

zaproponowano podwyższenie stawek podatku od nieruchomości o 7% w porównaniu             

z obowiązującymi  w roku 2024.  

Na ponowne zapytanie Pana Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie 

wysokości stawek podatku od nieruchomości, żadnych zgłoszeń nie było.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki Wójta Gminy Lipno do 

projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

przedłożonego w druku nr 48. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Piotr Płociniczak, Mateusz Wróblewski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że autopoprawka Wójta Gminy Lipno została przyjęta 

większością głosów. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowania podjęcie uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości, druk nr 48 a. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Katarzyna Stachowiak, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

PRZECIW (3) Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Mateusz Wróblewski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości  została podjęta większością głosów. 

/ w załączeni druk nr 48, wniosek Wójta Gminy z drukiem nr 48a oraz Uchwała nr 

VIII/50/2024/ 
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Ad 9/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zabytkami Gminy 

Lipno na lata 2024-2027, druk nr 49. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zabytkami Gminy Lipno na lata 2024-2027, druk nr 49, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Programu opieki nad zabytkami Gminy Lipno na lata 2024-2027, druk nr 49, 

zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, głos zabrał Radny Piotr Płociniczak, który wskazał na nieścisłość 

zapisu w przyjmowanym dokumencie w porównaniu ze stanem faktyczny, Rzecz dotyczyła 

wiatraka Koźlaka w Wilkowicach. Pan Radny zaproponował wycofanie proponowanego 

projektu uchwały z obrad niniejszej Sesji i ponowne skierowanie do Komisji Rady do 

zaktualizowania zapisów.  

Do powyższego zgłoszenia niezwłocznie odpowiedzi udzielił Pan Wójt, wyjaśniając kwestię 

dotyczącą tego wiatraka.  

W sprawie wypowiedział się także Pan Przewodniczący Rady. 

Innych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zabytkami Gminy Lipno na lata 2024-2027, druk nr 49. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz 

Zięba 

PRZECIW (1) Piotr Płociniczak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zabytkami Gminy Lipno na lata 2024-2027 została podjęta większością głosów. 

/ w załączeniu druk nr 49 oraz Uchwała nr VIII/51/2024/ 

 

 

Ad 10/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Lipno na 2024 rok, druk nr 50. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Lipno na 2024 rok, druk nr 50, poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lipno na 2024 rok, 

druk nr 50. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę            

w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Lipno na 2024 rok, druk nr 50. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Bartosz Zięba 

PRZECIW (1) Dariusz Zawidzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Płociniczak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Lipno na 2024 rok została podjęta większością głosów.  

/ w załączeniu druk nr 50 oraz Uchwała nr VIII/52/2024/ 

 

 

ad 11/ Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Lipno z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025, druk nr 51. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy 

Gminy Lipno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025, druk nr 51 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Joanna Płonka, 

poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych, jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Lipno z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2025, druk nr 51. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie  uchwały w sprawie Programu 

współpracy Gminy Lipno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025,        

druk nr 51. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie Programu współpracy Gminy Lipno 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 51 oraz Uchwała nr VIII/53/2024/ 
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ad 12/ Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady odczytał informację z przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych Radnych Rady Gminy Lipno składanych w 2024 – za rok 2023 oraz na koniec     

i na początek kadencji rady. 

/ w załączeniu pismo nr RG.0043.8.2024/ 

Następnie Pan Przewodniczący, poinformowawszy, że do Biura Rady wpłynęła pisma, 

odczytał kolejno: 

1. przekazaną przez Wójta Gminy Lipno opinię Prezesa Sądu Rejonowego w Lesznie z dnia 

11 października 2024 r. dotyczącą potrzeb w zakresie wykonywania pracy przez 

skazanych w 2025 r. i w zakresie wykonywania prac społecznych przez nieletnich w 2025 

roku oraz informację Wójta Gminy Lipno o wyznaczonych podmiotach.   

/w załączeniu pismo RO.7364.20.2024/ 

2. prośbę Niepublicznego Przedszkola i Żłobka „Kraina Wilków” w Wilkowicach o podjęcie 

uchwały dotyczącej wysokości i zasad ustalania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących niepubliczne żłobki. 

Pan Przewodniczący przekazał pismo do Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

3. zapytanie mieszkanki Wilkowic - pełnomocnik do inicjatywy lokalnej dotyczącej budowy 

kanalizacji sanitarnej w Wilkowicach na ulicach: Kolejowej, Usługowej oraz Krętej, po 

czym udzielił głosu Wójtowi Gminy Lipno. 

Pan Wójt odpowiadając na pytanie mieszkanki Wilkowic poinformował, że wniosek na 

powyższą inicjatywę lokalną wpłynął w wymaganym terminie, został uwzględniony           

i zaproponowany do realizacji w projekcie przyszłorocznego budżetu. Jeżeli Rada Gminy 

podejmie uchwałę w tej sprawie, to zadnie będzie mogło być zrealizowane w przyszłym 

roku w ramach inicjatywy lokalnej.  

 

Następnie Pan Przewodniczący poinformowawszy, że jeszcze do Biura Rady wpłynęły trzy 

petycje mieszkańców ulicy Towarowej w Lipnie, pokrótce przedstawił ich treść. 

 

Następnie Pan Przewodniczący udzielił głosu Wójtowi Gminy. 

Wójt Gminy, Łukasz Litka, odczytał informację z przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych za rok 2023. 

/ w załączeniu pism nr RG.2124.1.2024/ 

 

Następnie Pan Przewodniczący udzielił głosu Radnym. 

 

Radna Joanna Płonka zapytała o zamieszkujących na terenie gminy imigrantów i ich miejsce 

zakwaterowania w kontekście zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańców. 

Pani Radna wskazując na teren PKP w Lipnie przy ul. Dworcowej - gęsto porośnięty 

krzewami, trawami tworząc niebezpieczny gąszcz - zgłosiła ustny wniosek w sprawie 

rozważenia nieodpłatnego przejęcia przez Gminę tego terenu, a następnie podjęcie działań 

mających na celu uporządkowanie i oczyszczenie tego terenu dla poprawy bezpieczeństwa 

mieszkańców, zwłaszcza dzieci i młodzieży  korzystających z dowozów PKP oraz dla 

poprawy wizerunku gminy i miejscowości Lipno.      

Do powyższego wystąpienia niezwłocznie odniósł się Pan Wójt. Poinformowawszy, że 

prowadzi rozmowy z PKP w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy Lipno terenu 

PKP i budynków dworców w Lipnie i w Wilkowicach, zaproponował szersze omówienie tego 

tematu na posiedzeniu Komisji Rady. 

 

Radny Dariusz Zawidzki nawiązując do odczytanych powyżej pism zapytał, czy Gmina może 

udzielać dotacji do niepublicznych żłobków oraz kto sprawuje bezpośredni nadzór nad  
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osobami skazanymi wykonującymi prace społecznie użyteczne oraz czy w tym czasie osoby 

te są ubezpieczone. Pan Radny zapytał także o kompleks leśny w Wilkowicach.  

Na ostatnie pytanie Pana Radnego niezwłocznej  odpowiedzi udzielił Pan Wójt. Wyjaśnił, że 

odbył rozmowę z księdzem Parafii Ewangelicko-Augsburskiej, który poinformował, że Rada 

Ekonomiczna Parafii wyraziła wolę sprzedaży Parku w Wilkowicach (kompleksu leśnego) 

wraz z budynkami, zlecając wykonanie operatu szacunkowego.  

Następnie głos zabrała Małgorzata Schwarz, Sekretarz Gminy, która wyjaśniła temat 

dotyczący wykonywania prac przez skazanych wyrokiem sądu. W powyższej kwestii 

wypowiedziała się także Agnieszka Pawlicka, Sołtys Sołectwa Wilkowice oraz 

Przewodniczący Rady Gminy Lipno. 

 

Następnie głos zabrał Radny Grzegorz Michalski, który zasygnalizował częste i kłopotliwe 

awarie wodociągu w Radomicku przy posesji 28.   

 

Przewodniczący Rady kierując wypowiedź: 

1.  do Radnego Powiatu Leszczyńskiego, Stanisława Matuszewskiego, poprosił aby  

„pilotował” temat ustawienia lustra drogowego dla wyjeżdżających z ulicy Działkowej na 

ul. Lipową w Wilkowicach,  

2. do Radnego Powiatu Leszczyńskiego, Damiana Janowicza, poprosił o monitorowanie          

w Starostwie Powiatowym w Lesznie sprawy wyznaczenia bezpiecznego przejścia dla 

pieszych przez ulicę Powstańców Wielkopolskich na wysokości ulicy Biegowej w Lipnie. 

Pan Przewodniczący pokrótce przedstawił działania w tej sprawie mieszkańców ulic 

Biegowej i Rowerowej Lipnie. 

 

Głos zabrał Czesław Fedyk, Radny Powiatu Leszczyńskiego, który zaproponował Radnym 

zgłoszenie inwestycji powiatowych szczególnie ważnych dla Gminy Lipno i jej mieszkańców. 

Pan Radny dodał, iż jednym z takich zadań widziałby wybudowanie ścieżki pieszo-rowerowej 

z Targowiska do Górki Duchownej  - do stacji PKP. 

 

Radny Marcin Grobelny kierując wypowiedź do Radnych Powiatu Leszczyńskiego zgłosił 

potrzebę ponownego ustawienia lustra drogowego przy ul. Lipowej w Wilkowicach na 

wysokości wyjazdu z Osiedla Słonecznego oraz zapytał  kiedy zostanie zamontowane tzw. 

inteligentne oświetlenie na ul. Lipowej na wysokości ul. Szkolnej.  

 

Radny Grzegorz Michalski odnosząc się do wystąpienia Radnego Czesława Fedyka 

poinformował, że poprzednim władzom Powiatu Leszczyńskiego, bezskutecznie wielokrotnie 

zgłaszał potrzebę wybudowana ścieżki z Targowiska do Górki Duchownej. Dodał, że także    

w Targowisku jest potrzeba pobudowania dwóch odcinków chodnika dla poprawy 

bezpieczeństwa zwłaszcza dzieci udających się na przystanek autobusowy, dowożonych do 

przedszkola i szkoły w Lipnie. Pan Radny deklarując, że w powyższych sprawach złoży 

pisemny wniosek, dodał, że liczy na jego poparcie.   

  

Radny Piotr Płociniczak poinformował, że w sprawie ustawienia lustra drogowego przy 

wyjeździe z ul. Działkowej na Lipową w Wilkowicach składał pismo i ma pozytywną 

odpowiedź,  bez wskazania daty, kiedy to nastąpi .  

 

Sołtys Sołectwa Wilkowice Agnieszka Pawlicka pokrótce przedstawiła problem dotyczący 

drogi, zgłaszany przez mieszkańców ul Kasztanowej w Wilkowicach, na co niezwłocznie 

odpowiedział Pan Wójt.  
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Innych zgłoszeń nie było. 

 

 

ad 13/ Zakończenie Sesji. 
Przewodniczący Rady po stwierdzeniu, że tematy obrad zostały zrealizowane, podziękował 

wszystkim za przybycie i udział oraz ogłosił zamknięcie VIII Sesji Rady Gminy Lipno. 
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